
Komisia pre územné plánovanie a investičnú činnosť 

pri Obecnom zastupiteľstve v Močenku 

 

           

Vážený pán starosta,  

vážené  poslankyne, pani hlavná kontrolórka a  poslanci obecného zastupiteľstva, 

 

dovoľte, aby  som vám predniesol správu o práci Komisie pre územné plánovanie a investičnú 

činnosť pri Obecnom zastupiteľstve v Močenku v období od januára 2023 do januára 2024. 

 

Komisia zasadala v tomto období 4 krát a pracovala v zložení: Ing. Rastislav Benčík – predseda 

komisie, členovia: Ing. Marek Mesároš (podpredseda), Ing. Michaela Bollová, Ing. Boris 

Bleho, Ľuboslav Hipp, Ing. Henrich Bleho, Štefan Horňák a tajomníčka Ing. Jozefína Eisellová. 

Komisia zasadala podľa harmonogramu. 

  

Na zasadnutiach sa členovia komisie najčastejšie vyjadrovali k žiadostiam o odpredaj a 

o prenájom obecných pozemkov a nebytových priestorov. Kladné alebo záporné doporučenia 

komisia odstupovala na zasadnutie obecného zastupiteľstva, ktoré je príslušné v týchto veciach 

rozhodovať.  

  

Komisia ďalej riešila:  

- vyjadrovala sa k investičným akciám, 

- poskytovala stanoviská k rôznym zámerom obce, k vzniku nájomných zmlúv, 

- vyjadrovala sa k predloženým návrhom všeobecných záväzných nariadení, 

- riešila a vybavovala podnety a žiadosti občanov podaných v obecnom úrade, 

- navrhovala opatrenia, ktoré by mohli prispieť k zlepšeniu kvality života občanov obce 

Močenok. 

 

Členovia komisie sa venovali ďalším aktuálnym otázkam a problémom, ktoré vyplývali zo 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Týmto chcem poďakovať členom stavebnej komisie a tajomníčke komisie za zodpovedný 

prístup k riešeniu problémov, ktoré sa na zasadnutiach prejednávali.  

 

Ďakujem za pozornosť.  

 

 

 

 

        Ing. Rastislav Benčík 

           predseda komisie 

 

 

 

Močenok 06.02.2024 
 

 

 


